
Zápis 

 

ze zasedání Školské rady při ZŠ Předín 

konané dne 12.9. 2019 

………………………………………………….. 
 

 

Přítomni:  Mgr. Vídenská Pavla – zástupce školy 

                        Mgr. Suchá Dagmar – zástupce školy 

             Boudová Eva - zástupce zřizovatele          

             Hons Vlastimil -  zástupce zřizovatele      

             Obůrková Martina - zástupce rodičů 

             Ing. Křivanová Pavlína – zástupce rodičů 

 

PROGRAM:   

1) schválení Výroční zprávy   

2) personální změny 

  - Michal Kovář – plný úvazek 

 - Vanda Vyhnálková – zkrácený úvazek kvůli dalšímu vzdělávání 

 - změna na pozici školník: dosavadní školník pan Špaček byl čím dál víc vytížen jako OSVČ  

              a doba, kterou trávil ve škole, nám nestačila, nově je tedy školníkem na úvazek 0,5 Pavel     

              Vyhnálek 

3) žáci školy 

- 115 žáků – v letošním roce jsme na výjimce 

- 1. ročník – 8 dětí – spojeni z 2. ročníkem 

- 9. ročník – 20 žáků + 3 žáci v 8. ročníku, kteří plní 9. rok PŠD 

 

4) proběhlé opravy 

- generální úklid celé školy 

- jídelna – nová podlaha, výmalba a vybavení 

- umývací koutky ve třech třídách 

 

5) plán práce na nový školní rok 

- pestrá nabídka kroužků – nově deskové hry 

- závěrečné ročníkové práce žáků 9. ročníku 

- lyžařský výcvik – průběh jako v loňském roce + běžky (40.000,- Kč ze SRPDŠ) 

- zahraniční zájezd 

- různé exkurze, výlety aj. 

 



 

7) nový systém financování škol 

- od 1.1.2020 financování škol na žáka končí a bude nové financování tzv. PHmax 

 

8)  informovanost veřejnosti  

- aktuální informace na webových stránkách školy – Ředitelka, Akce školy 

- pokud má někdo z veřejnosti nějaký dotaz, připomínku – zavolat do ZŠ či si domluvit schůzku 

s učitelem nebo paní ředitelkou 

 

9) sokl na budově školy 

- obec domlouvá dodavatele stavby 

 

10) připomínky rodičovské veřejnosti 

- bez připomínek 

    

 

 

     Zápis provedla dne 12.9.2019                    Mgr. Dagmar Suchá 

                        

 


